
 
 
 
 

ПРОТОКОЛ №2  
ЧЕРГОВОГО ЗАСІДАННЯ МОЛОДІЖНОЇ РАДИ ПРИ ВАРАСЬКІЙ 

МІСЬКІЙ РАДІ 
 

м. Вараш                                                                                                  12 липня 2023 року 
  
Присутні: Сьох Ю. М., Клімук В. О., Гутник К. О., Отрода В. А., Матюша М. М., 
Сидоренко А. О., Сьох О. М., Качинський О. В., Костюк Є. В., Александрова А. М., 
Гугайло Д. Т., Бартосевич О. Ю., Серховець О. В. 
Запрошенні: Стецюк Д. В. 
Відсутні: Герук М. В., Якубський О. В.   
 
ПОРЯДОК ДЕННИЙ:  
I. Про відкриття чергового засідання Молодіжної ради при Вараській міській раді. 
II. Про ознайомлення та затвердження порядку денного чергового засідання 
Молодіжної ради. 
III. Про перегляд та аналіз Положення про Молодіжну раду при Вараській міській раді 
з метою внесення корективів та пропозицій для затвердження Вараською міською 
радою. 
IV. Про визначення організаційного аспекту діяльності Молодіжної ради 
V. Про формування комітетів Молодіжної ради та обговорення створення ініціативних 
груп у рамках створених комітетів. 
VI. Про створення проєкту розвитку молодіжних ініціатив з метою поширення 
молодіжного активізму у Вараській громаді. 
VII. Про формування інформаційної та комунікативної діяльності Молодіжної ради. 
VIII. Про ребрендинг Молодіжної ради при Вараській міській раді та визначення 
відповідальних за формування візуальної впізнаваності Молодіжної ради 
IX. Про створення фізичних посвідчень членів Молодіжної ради та визначення їх 
формату 
X.Про формування графіку чергових, позачергових засідань Молодіжної ради і 
встановлення формату комунікації під час діяльності Молодіжної ради.  
XI.Про залученість до проблемних моментів у Вараській громаді, методи впливу і 
активізації влади для їхнього вирішення. 
XII.Про планування майбутньої діяльності Молодіжної ради. 
XIII. Про реалізацію проєктів членів Молодіжної ради з метою створення «бази» ідей 
для подальшого втілення під час каденції 2023-2025 років.  
XIV. Інше. 
XV. Закриття чергового засідання Молодіжної ради при Вараській міській раді. 
 

Молодіжна рада 
 при Вараській міській раді 

 



I. По першому питанню порядку денного вислухали Сьоха Ю. М., який 
повідомив, що кворум, необхідний для роботи засідання наявний, та розпочав чергове 
засідання Молодіжної ради при Вараській міській раді. 
Засідання оголошується відкритим 
II. По другому питанню порядку денного вислухали Сьоха Ю. М., який повідомив 
про порядок денний на дане засідання. Серед присутніх членів молодіжної ради питань 
та зауважень не було. Сьох Ю. М. поставив на голосування прийняття даного порядку 
денного. 
Голосування: за – 13, проти – 0, утрималось – 0. 
Ухвалили: затвердити порядок денний на чергове засідання Молодіжної ради при 
Вараській міській раді за 12.07.2023 
 
III. По третьому питанню порядку денного вислухали Сьоха Ю. М., який 
запропонував членам Молодіжної ради розглянути Положення, проаналізувати його та, 
при потребі, ввести зміни. Пропозиції внесення змін до Положення були відсутніми. 
Сьох Ю. М. запропонував залишити положення незмінним.  
Голосування: за – 13, проти – 0, утрималось – 0 
Ухвалили: не вносити зміни до Положення про Молодіжну раду при Вараській міській 
раді. 
 
IV. По четвертому питанню порядку денного голова Сьох Ю. М. розповів про 
візію діяльності Молодіжної ради при Вараській міській раді, побудову та 
масштабування впливу Молодіжної ради. Важливим аспектом було зазначено те, що 
Молодіжна рада може бути не лише місцевим органом, а й залучатись до різних 
форматів об’єднань на обласному і національному рівні.  
 
V. По пʼятому питанню порядку денного Сьохом Ю. М. запропоновано створити 
такі комітети: 
1. Комітет з питань проєктного менеджменту на розвитку співпраці  
2. Комітет з питань розвитку питань освіти, спорту, культури та екології 
3. Комітет з питань розвитку волонтерства 
4. Інформаційно-технічний комітет   
Стецюк Д. В.  вказав про важливість формування невеликої кількості комітетів для 
більшої результативності та підтримав формування комітетів за даним переліком. 
Сьох Ю. М. запропонував сформувати на базі комісій ініціативних груп, до яких 
можуть долучатись активна молодь міста, яка буде на волонтерських засадах 
працювати у даних комісіях.  
Сьох Ю. М. запропонував затвердити даний перелік комітетів. 
Голосування: за – 13, проти – 0, утрималось – 0. 
Ухвалили: затвердити даний перелік комітетів. 



 
VI. По шостому питанню порядку денного вислухали Сьоха Ю. М., який висунув 
на обговорення необхідність створення проєкту розвитку молодіжних ініціатив. 
Головна ідея полягає в тому, що молодь пропонує та презентує свої власні проєкти 
різноманітного спрямування, а Молодіжна Рада, в свою чергу, допомагає в їх 
реалізації. Головна мета цього проєкту - підтримка розвитку активної молоді та 
створення стимулу для успішної реалізації їхніх ідей.  
Ухвалили: до наступного засідання підготувати концепцію проєкту та здійснити 
аналіз схожих ініціатив, для можливості долучення Молодіжної ради до вже існуючих 
проєктів, які шукають команди для співпраці та спільного розвитку. 
 
VII. По сьомому питанню порядку денного вислухали Сьоха Ю. М., який 
повідомив про наявність сторінок Молодіжної ради в соціальних мережах Instagram та 
Meta, і нагадав про необхідність їх активного ведення.  
Гутник К. О. запропонувала створити сторінку Молодіжної ради у соціальній мережі 
Threads.  
Голосування: за – 13, проти – 0, утрималось – 0. 
Ухвалили: створити сторінку Молодіжної ради у соціальній мережі Threads. 
 
VIII. По восьмому питанню порядку денного Матюша М. М. повідомив, що процес 
створення логотипу вже розпочався, дизайнери підготують варіанти до наступного 
засідання. 
Попередньо, Герук М. В. у чаті членів Молодіжної ради повідомив, що також 
сконтактував з дизайнером і варіанти логотипу будуть до наступного чергового 
засідання.  
Сьох Ю. М. нагадав, що каналом комунікації всередині Молодіжної ради є соціальна 
мережа Telegram. Клімук В. О. запропонувала створити групу Молодіжної ради з 
гілками та створенням окремих просторів по завданнях.  
Сьох Ю. М. запропонував створити єдиний візуальний стиль для інформаційних та 
документальних матеріалів Молодіжної ради.  
Голосування: за – 13, проти – 0, утрималось – 0. 
Ухвалили: здійснити ребрендинг Молодіжної ради при Вараській міській раді, 
створити групу Молодіжної ради в Telegram, створити єдиний візуальний стиль для 
матеріалів Молодіжної ради при Вараській міській раді.  
 



IX. По дев’ятому питанню порядку денного Сьох Ю. М. запропонував 
визначитись з форматом посвідчень членів Молодіжної ради. Попередньо було 
запропоновано три формати посвідчень:  
- у формі пластикової картки 
- у формі «книжечки» 
- у форматі вертикальної «книжечки» з відділенням для пластикової карти 
Сьох Ю. М. висунув на голосування питання про необхідність створення фізичного 
посвідчення. 
Голосування: за – 13, проти – 0, утрималось – 0.  
Ухвалили: створити фізичне посвідчення члена Молодіжної ради. До наступного 
чергового засідання Молодіжної ради визначитись з форматом посвідчення.  
 
X. По десятому питанню порядку денного Сьох Ю. М. повідомив про важливість 
формування графіку чергових та позачергових засідань. Було запропоновано такий 
формат організації засідань Молодіжної ради: 
Чергові 
Два рази на місяць, посередині та в кінці. Орієнтовно кожна друга і кожна остання 
середи місяця.  
Засідання посередині місяця - проміжні результати, обговорення наявних проєктів.  
Засідання в кінці місяця - підведення підсумків та побудова планів на наступний 
місяць. 
Позачергові  
Кожен понеділок (вівторок) ввечері у форматі коротких тимбілдингів. 
Графік додається.  
Голосування: За – 13, проти – 0, утрималось – 0. 
Ухвалили: проводити засідання згідно з сформованим графіком (додається). 
 
XI. По одинадцятому питанню порядку денного Стецюк Д. В. розповів нюанси 
взаємодії з владою та запропонував почати з базових, але необхідних речей. Також, 
ознайомив членів Молодіжної ради з інформацією про етапи вирішення проблем,  
наголосив на важливості безпосереднього контакту з жителями громади та формування 
Молодіжної ради як комунікативного зв’язку між молоддю та владою.   
Ухвалили: прийняти до уваги надану інформацію при подальшій діяльності 
Молодіжної ради. 
 
XII. По дванадцятому питанню порядку денного Сьох Ю. М. запропонував 
провести соціологічне дослідження потреб молоді у Вараській громаді. На основі 
отриманих даних Молодіжна рада формуватиме власну діяльність та реагуватиме на 
наявні проблеми.  



Голосування: за – 13, проти – 0, утрималось – 0. 
Вирішили: розпочати підготовку до дослідження та обговорити детальніше аспекти 
його проведення на наступному засіданні.  
 
Отрода В. А. повідомив про проведення Всесвітнього дня прибирання Let’s do it 
Ukraine. Під час презентації Отрода В. А. розповів про організацію, її структуру, мету, 
реалізовані заходи, партнерів та закликав долучатись до організації Всесвітнього дня 
прибирання. Сьох Ю. М., як районий координатор, наголосив на необхідності 
формування районної команди, яка має складатись з місцевих координаторів, лідерів 
на місцях та бажаючих долучитись до Let’s do it Ukraine. 
Бартосевич О. Ю. запропонував створити ініціативні групи по локаціях та 
організовувати виїзні засідання для кращого ознайомлення жителів громади з 
діяльністю Молодіжної ради.  
Сьох Ю. М. підняв питання проблеми стихійних смітєзвалищ та можливість впливу 
Молодіжної ради на регулювання цієї проблеми. Було запропоновано встановлювати 
комунікацію з старостами сіл, пояснювати важливітсь роздільного збору сміття та 
закупівлі сміттєвих баків, проводити освітні кампанії про важливість екологічного 
способу життя серед жителів Вараської громади.  
Стецюк Д. В. запропонував створити окремі ініціативні групи з активних жителів сіл, 
які здійснюватимуть освітню діяльність серед жителів. Було наголошено на 
формуванні закритого ланцюгу, додачі дієвого механізму, який буде працювати та 
пошук шляхів фінансування. 
Вирішили: взяти до уваги надану інформацію, планувати майбутню діяльність на 
основі виявлених проблемних моментів та пропозицій членів Молодіжної ради. 
 
XIII. По тринадцятому питанню порядку денного Сьох Ю. М. повідомив про 
створення «бази» ідей членів Молодіжної ради для подальшого втілення під час 
каденції 2023-2025 років. Члени молодіжної ради запропонували власні ідеї для 
розгляду: 
Бартосевич О. Ю. запропонував:  
- Продовжувати проведення акустичного вечора ім. Андрія Кузьменка;  
- Поширити ідею сортування сміття безпосередньо по місту і залучення до цього 

ОСББ;  
- Розробити проєкт для молоді по стажуванню на посадах у Вараській міській раді для 

ознайомлення з форматом роботи виконавчих органів. 
Гутник К. О. запропонувала:  
- Організовувати тренінги, вебінари, брейн-ринги, профорієнтаційні заходів у 

школах, які будуватимуться на сучасних потребах і викликах, а не застарілих 
моделях взаємодії; 



- Створити майданчики для проведення уроків на відкритому повітрі. 
Сьох О. М. запропонував: 
- Реорганізувати набережну річки Стир (взявши за основу ідею реорганізації 

набережної в м. Ірпінь) 
Отрода В. А. запропонував: 
- Розвивати автоспорт в місті Вараш для зменшення кількості порушень ПДР 

безпосередньо у самому місті 
 

XIV. По чотирнадцятому питанню порядку денного Сьох Ю. М. поділився 
інформацією про проєкт, який реалізовувався Молодіжною радою при Маріупольській 
міській раді, а саме - електрона карта муралів.   
Також, Сьох Ю. М. запропонував кожному члену Молодіжної ради переглянути 
пункти Положення про Молодіжну раду при Вараській міській раді та, при потребі, 
наступного чергового засідання підняти питання про внесення змін до Положення. 
 
XV. Оскільки всі питання порядку денного розглянуті, голова Молодіжної ради Сьох 
Ю. М. оголосив про закриття чергового засідання Молодіжної ради при Вараській 
міській раді.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Голова Молодіжної ради Сьох Юрій Миколайович __________  

Секретар Молодіжної ради Клімук Вікторія Олександрівна __________  

    


